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Erfaringer med tilsyn i 2017 og 2018

Astrid Drake



• Hordaland-Miljødirektoratet meldt tilsyn på refusjonsolje i 2017

▪ Finnmark-Fylkesmannen-varslet i god tid 

▪ Møre og Romsdal-Fylkesmannen og Miljødirektoratet-uanmeldt

▪ Hordaland-Fylkesmannen og Miljødirektoratet-uanmeldt 

▪ Agder- Fylkesmannen-varslet i god tid

Hvor , av hvem og varsling?  



• Samstemte ift aksjon og rapportering

• Hvorfor er de så mange og så få som spør/snakker/forteller ?

•

▪ Hyggelige og klare i hvorfor de var der

▪ Jo mer kompetent og med erfaring, jo mer grundig.

▪ Vi har også fått mer erfaring i å svare-fordel at ledelsen (heldigvis) er der 

▪ Litt for grundig og pirkete, hvorfor må man finne avvik når 99 % er OK 

▪ Kom med innspill til forbedringer

▪ Ikke tid til avslutningsmøte hos alle

Hvordan opplevde vi de ?



• Få rapport til gjennomsyn før den legges ut offentlig-det gjør ofte Fylkesmannen, men ikke 
Miljødirektoratet

• Kan rapporteringstid kortes ned ?

• Fylkesmennene ca 14 dager

• Miljødirektoratet 4 uker eller mer

▪ Hvorfor kan det ikke beskrives kort hvordan tilsynspersonene oppfattet anlegget ? 

▪ Skille bedre mellom avvik og hva som  er en observasjon/Forbedring, ref ISO

▪ Eks risikovurderinger – alltid avvik
▪ Mangler i Internkontrollsystemet….

▪ Er det system eller handlinger som er viktigst ?

▪ Beskrivelsen av avvikene er viktig å få fram-ikke alltid helt klare. Hvor er det hjemlet

Hva synes vi kan bli bedre 



• Hordaland: 

• 2 avvik fra Fylkesmannen, det ene litt unødvendig, men skryt for et ordentlig anlegg.

• Ikke fått rapport fra Miljødirektoratet, men skryt for ryddighet og orden

• Agder

• Ingen avvik og masse skryt

▪ Finnmark. 

▪ Ingen avvik og gode tilbakemeldinger som gav stolte medarbeidere

▪ Møre – og Romsdal. 

▪ Ingen avvik fra Fylkesmannen og skryt for et kjempeflott anlegg

▪ 3 avvik og 1 anmerkning fra Miljødirektoratet 

Resultat


